
Vraag nr. 63
van 25 januari 2001
van de heer JOS STASSEN

Boelwerf Temse  –  Archief

Volgens mijn informatie is bij het akkoord tussen
de curatele van de Boelwerf in Temse en het con-
sortium dat heel het terrein en de gebouwen van
de Boelwerf overneemt, het (immense) archief van
de Boelwerf in meerdere delen verspreid.

1. Wat is de situatie van het archief van de Boel-
werf ?

2. Welke inspanningen heeft de minister gedaan
om dit Boelwerfarchief integraal te behouden ?

3. Worden terzake eventueel nieuwe inspanningen
in het vooruitzicht gesteld ?

N.B. Deze vraag werd eveneens gesteld aan de
heer Bert A n c i a u x , Vlaams minister van Cul-
t u u r, Je u g d , Brusselse Aangelegenheden en
Ontwikkelingssamenwerking.

Antwoord

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt
door de heer Bert A n c i a u x , Vlaams minister van
C u l t u u r, Je u g d , Brusselse Aangelegenheden en
Ontwikkelingssamenwerking.


